

特殊传说 by 护玄: 兽王族与战帖

The Unique Legend by Hu Xuan: Vol 11 Ch 09

raw: <http://book.sfacg.com/Novel/5439/10123/131344/>

A little notes on the few characters/names that will be appearing/mentioned in this chapter:

None

The Beastmaster Clan and the Letter of Challenge (兽王族与战帖)

地点: Atlantis 时间: 下午一点零三分

Location: Atlantis

Time: 1.03 PM

我想起了一件事情。

I remembered one matter.

那时候在大竞技赛时学长曾经告诫过五色鸡头不能将全力都施放的事情。所以整个竞技赛我都只看见他用兽爪、顶多两只兽爪。

At that time during the large-scale sports competition, XueZhang had once warned the five-coloured rooster head that he's not allowed to use his full power. So during the whole sports competition, I only saw him using his beast claw, at most he would only use both his beast claws.

但是在兽爪之前我还看过其它的东西，像是脚爪、翅膀……要是大会根本没用上的话，那么五色鸡头真正的实力究竟是什么东西？

But before the beast claws, I also saw other things before, for example, talons, wings... and if he didn't use it during the General Assembly, then what is the five-coloured rooster head's real strength?

这让我注意到，其实实力不明的根本就不是只有千冬岁一人。

This caused me to realized that, in fact, the one with unknown strength, wasn't just Chifuyu.

变形版的酷斯拉对着五色鸡头咧开大嘴发出愤怒的咆哮。

The transformed version of Godzilla faced the five-coloured rooster head, opened its mouth and issued an angry roar.

丝毫没有出现任何惧怕的表情，我看见五色鸡头冷冷的勾起笑容，他的兽爪逐渐往身体引发了更多的兽化，像是被传染一样兽化的部分开始急速的往身体侵蚀，先前见过的翅膀豁然从他的肩后展开将他整个人都给包裹了起来。他整个人都在抽高，翅膀逐渐变大。

Not showing any fear, I saw the five-coloured rooster head coldly curving up a smile. Starting from his beast claws gradually spreading to his body becoming beast-like, just as if he's being infected as the beast-like transformation started to rapidly eat into his body. The wings that I'd seed before suddenly

expanded from his shoulder covering his entire body. His whole body was becoming taller, and his wings were enlarging.

该不会等等我会看见天使兽吧.....

It can't be that I'll see an angel beast later, right...

好冷，我自己冷到了。

Very cold, I chilled myself with the cold joke.

同样没有什么等人变形完才攻击道德的酷斯拉变形版猛然冲过去，张开口就凶狠的往一面翅膀直直咬下去。

Similarly didn't have the morality to wait for the other person to finish transforming before attacking, the transformed version of Godzilla suddenly rushed over, open its mouth and viciously bit down on one side of the wing.

就在即将被咬上的那瞬间，巨大的翅膀猛然弹开，将扑上来的酷斯拉变形版给撞飞一小段距离。

The moment he was about to be bitten, the huge wings suddenly sprung open, pushing the transformed version of Godzilla a short distance away.

看清楚翅膀里面是什么的时候，我瞬间有种从格斗片瞬间变成恐龙战斗片的诡异感觉。

After clearly seeing what was inside the wings, I instantly had a kind of illusion of a fighting movie turning into a dinosaur fighting movie kind of strange feeling.

五色鸡头的变化大概出乎凯瑟琳意料之外的快，所有人都还来不及反应，一头像是鹰也像是狮的巨大化野兽直接窜出张口咬住恐龙的颈子。

The speed of the five-coloured rooster head's transformation probably was out of Catherine's expectation. Everyone had yet to have a chance to react, and a huge wild beast, which was like an eagle and also like a lion, directly sprang out, open its mouth and bit on the dinosaur's neck.

连接巨大身体的兽爪挥开，直接陷入恐龙的背脊。

Connected to the huge body, the beast claw swung open, directly stabbing into the dinosaur's back.

被突然攻击生痛的妖兽发出愤怒的吼声。整个地面立即被震得破碎，原本站在上面的人纷纷往后跳开，破坏的范围只到达阵法之内，没有超过阵法之外，看来应该就是隔绝的效果。

To suddenly be attacked and was in pain, the monster issued an angry roar. The entire ground was immediately cracked due to the vibration, and the people, who were originally standing above, jumped back one by one, and the range of the destruction was as huge as the array, and didn't exceed the exterior of the array. Looked like it's the effect of the isolation.

巨化的五色鸡头动作比对方更快，眨眼之间已经一口将对方的颈子整块拽下来，黑色的黑液大量的往外喷洒，像是下起了黑色的雨。

The giant five-coloured rooster head's action was much faster. In the blink of an eye, he had already pulled down a whole mouthful of the opponent's neck. Black liquid were also splattered in a huge amount, just as if a black rain had started falling.

没有电影效果那样看起来震撼精采，在我的视线中看见的就是暴露皮内的血肉咬碎模糊成一团，抽动的肉块让我一秒就涌起想吐的感觉。

Didn't look as shockingly amazing as in the movies. In my sight, what I saw was exposed flesh under the skin that was bitten to pieces and was indistinct as it became a mess. The twitching piece of meat caused me to feel like vomiting after just one second.

妖兽发出咆哮的声音，颤抖着，急速减小。不到几分钟的怪兽战争在五色鸡头像是饿疯一样啃掉对方几块肉之后宣告结束，完全没有实际破坏到什么东西，只有阵法内的地板无辜受灾而已。

The monster issued a growl, shivering, as it rapidly became smaller. The monster fight that lasted less than a few minutes ended when the five-coloured rooster head hungrily and madly bit off a few of the opponent's meat, and completely didn't cause any actual damage on anything, and only the ground within the array was the innocent victim.

咚一声，在妖兽消失之后，女孩的身体重重的摔在地面上，大半的颈胸已经被撕裂消失，露出了骨头与肉正在不断的冒出血花。

With a "thunk" sound, after the monster disappeared, and the girl's body heavily fell on the ground, most of her neck and throat had already been torn away, revealing the bones and meat that were constantly spilling blood.

五色鸡头在几秒之后也恢复了原本大小的人体尺寸。他冷眼看着倒在地上的女孩，一脚踩住她的脑袋，「原来七大高手程度也不过就是这样，之前被干掉的大概都是笨蛋吧。」语毕，抬脚就猛然往底下的头颅踹去。

After a few seconds, the five-coloured rooster head was restored to his original human size. He coldly looked at the girl who had fallen on the ground, stepping on her head, "So the seven great masters' strength is only just like this. In the past, those, who were killed, were probably idiots." Saying so, his foot suddenly kicked at the head on the ground.

我闭上眼睛没看那个画面，睁眼之后，五色鸡头的脚下已经一片模糊了。

I closed my eyes as to not look at that scene. After opening my eyes, under the five-coloured rooster head's foot was already a pile of indistinct matter.

表情连变都没有变，五色鸡头弯下腰，兽爪在一片碎片糊肉中拿出了一个暗红色、像是水晶的东西。就在那个东西被抽走后，底下的尸体猛然化成一滩沙，接着冒出黑烟消失无踪。

His expression didn't even change, the five-coloured rooster head bent down, and from the pile of pieces and meat paste, his beast claw took out a dark red thing that was somewhat like a crystal. Right after that thing had been taken away, the corpse beneath suddenly turned into a pile of sand, and then black smoke appeared and the whole thing disappeared.

「夏碎，拿去。」将手上的东西抛过去给一旁的夏碎，五色鸡头朝他竖起拇指，「给你家的蛇加菜。」
"Gasai, take it." Throwing over that thing in his hand to Gasai who was at the side, the five-coloured rooster head raised a thumb at him, "Can be used to feed your snake."

夏碎学长接住了东西，摊开了手靠近了肩上的乌鸦。

Gasai XueZhang caught that thing, opened his hand and moved it towards the crow on his shoulder.

很快的，那个像是水晶的东西立即就被乌鸦一口给吞下肚。不过意外的却没有任何动漫电影会出现的那种实力增进的大变化。

Very soon, the thing that was very similar to a crystal was immediately swallowed by the crow. But unexpectedly, there weren't any changes of suddenly having its strength enhanced just like in the manhuas or movies.

乌鸦只是打了个嗝，这样而已。

The crow just burped, and that was all.

就在女孩消失之后，原本一直在旁边观看的鬼王缓缓的踏出步伐，‘你叫什么名字。’她看着五色鸡头，金红色的眼睛平静无波，看不出她现在的情绪。

Just after the girl disappeared, the ghost king, who had originally been watching at the sidelines, slowly stepped forward, “What’s your name?” She looked at the five-coloured rooster head, her golden red eyes were clam, and I couldn’t see her current mood.

「西瑞·罗耶伊亚。」也不怕会不会被诅咒，五色鸡头很直接报上自己的名字。

“Ziray, Rogeria.” Also wasn’t afraid of being cursed, the five-coloured rooster head very directly announced his name.

‘杀手一族。’

“The assassin clan.”

「哈，感谢你知道我的名字，这样就不用给你名片了。」五色鸡头往后退了一步，「现在换你要打了是吗？」

“Ha, thanks for knowing my name. This way I won’t need to give u a business card.” The five-coloured rooster head took one step back, “Now it’s your turn to fight, right?”

比申鬼王冷笑了一声，‘你赢不了。’

Ghost King Bishen coldly laughed, “You won’t be able to win.”

五色鸡头耸耸肩，「那就算了。」于是就这样很率性的走出法阵之外。

The five-coloured rooster head shrugged, “Then forget it.” And so, he just very whimsically walked out of the array.

四周被波及的地面开始一点一点的拼回原样，过了几十秒后，被震毁了地砖已经全数恢复完毕，看不出来刚刚有经过一场对决似的。

The surrounding of the ground that was being affected by the attacks slowly began to piece back together bit by bit. After a few tens of seconds, the tiles that were destroyed had already completely recovered, and one wouldn’t be able to know that there was a fight here just now.

环视着外可的其它人，比申鬼王勾起了笑「你们以为这样就了事了吗？」

Looking at the others outside, Ghost King Bishen curved up a smile, “You guys think the matter will end just like this?”

听着她的话，我突然有点毛骨悚然起来。
Listening to her words, I suddenly felt rather creeped out.

「慢。」
“Stop.”

打断鬼王正要来的动作是走出来的赛塔，「你确定眼下真的要一个人对上我们学院？」他的话很冷，冷得像是冰一样跟平常给人的感觉不同。

Interrupting the ghost king's action was Restua who stepped forward, “Are you sure you really want to fight against our whole school alone?” His words were very cold, so cold that it's like ice, giving off a different feeling compared to the usual.

我觉得，现在的赛塔令人难以接近。
I felt that, the current Restua was hard to approach.

‘几名黑袍，算得了什么。’鬼王发出不屑的嗤声，挑起了眉看着眼前的人，‘精灵也好、兽王族也罢，你以为本王会怕你们这几个小小的次级种族吗！’

“Only just a few black robes, what of it.” The ghost king issued a contemptuous snort, lifting her eyebrows and looking at the person in front, “Elves, or even beastmasters. You think I would be afraid of the few of you small little clans!?”

踏入阵法，直接与鬼王交涉的赛塔一点惊惧的神色都没有，双眼直视着眼前的鬼族，「可惜的是，四大鬼王为首的耶吕鬼王不就曾经败在我们手下吗。」

Stepping into the array, Restua, who directly negotiated with the ghost king, didn't show any fear. Both his eyes were looking straight at the ghost clan in front, “Unfortunately, the head of the four great ghost kings, Ghost King Yelu has once lost to us.”

‘哼，肮脏的手段、卑鄙的低下种族，你们没有资格提起。’

“Hmph, dirty methods, despicable lowly clans. You don't have any qualification to bring this up.”

「若要说到肮脏，恐怕没有任何一个种族的手段会比得上你们。」很难得说话一点也不客气的赛塔立即将骂语给顶回去，锐利而直接，与平常跟我们讲话时候态度完全不同，「我不是求你离开、而是命令你离开，你身处的是我们的学院，学院中有大型精灵结界，你应该已经感觉到了力量逐渐消失对吧。」

“If you want to speak of dirty methods, I'm afraid there are no other clans whose methods could be compared to you guys.” Very rarely seen to be talking and was speaking so bluntly, Restua immediately refuted the curse words, sharp and direct, with a completely different attitude compared to the usual when he spoke to us, “I'm not begging you to leave, but I'm commanding you to leave. You're currently in our school, and within the school is the huge elfin barrier. You should have already felt your own power gradually disappearing, right?”

像是被说中了一样，比申鬼王有那么一瞬间神情冰冷起来，‘你以为这些结界可以奈何得了我多少！’

Just as if his words hit the target, there was a moment where Ghost King Bishen's expression became chilled, "How much do you think this barrier would be able to affect me?!"

「很多、非常多，要不然你为何到现在都不出手。」不将鬼王的挑衅放在眼中，赛塔一字一句清楚的说着，「虽然无法立即抵销你的力量，但是你自己应该知道我们的结界正在啃噬你所有的能力，若非如此、你早就应该出手攻击。」

"Very much, extremely much, otherwise, why did you not attack up until now?" Completely disregarding the ghost king's provocation, Restua clearly said the words one by one, "Although your power wouldn't immediately be discharged, you should be aware that our barrier is currently eating at all your power. If that's not the case, you should have already attacked."

‘.....’
“...”

「没错，几名黑袍的确奈何不了你，甚至有可能敌不过你。」见着对方一句话也没说，赛塔冰冷的继续告诉她，「但是现在这里是我们的学院，就算其它人不出手，只要你继续待在学院当中，我就可以单凭自己打败你，你、信不信。」

"You're right. A few black robes wouldn't be able to affect you, and may not even be a match for you." Looking at the opponent who didn't even say a word, Restua coldly continued to say, "But this place is our school. Even if other people won't attack, as long as you continue to stay within the school, I would be able to defeat you just by myself. Do you, believe me?"

他只是在陈述一个事实，一个很有可能其它人早就都知道只有我不知道的事实。

He was just stating a fact, a fact that very possibly was already known to everyone and only I didn't know about it.

我倒真的不晓得原来我们学校的结界有这么好用，难怪之前一直听见人家说可以防止外敌入侵什么的，原来还有这样子的防御法。

I really didn't know our school's barrier was so great. No wonder in the past, I'd always heard others saying that it's able to prevent invasion from the outside and whatnot. So it originally had this kind of defense.

难怪从刚刚开始鬼王什么也不做。

No wonder the Ghost King didn't have any action since just now.

「比申恶鬼王，你怎么说。」赛塔依旧看着前面的人，问着。

"Ghost King Bishen, what do you say?" Restua was still looking at the person in front, asking.

站在他眼前的鬼王似乎犹豫了。

The Ghost King, who was standing in front of him, seemed to be hesitating.

‘精灵，报上你的名字！’半晌，她猛然开口。

"Elf, let me know your name!" After a long while, she suddenly spoke.

「赛塔萝林，光神猫侍之眼。」

“Restua Laurin, the Cat Eye of the Light God.”

‘你们最好祈祷学院的结界不会崩毁。’

“You guys better pray that your school’s barrier won’t collapse.”

鬼王发出张狂的笑声，然后恶狠狠的瞪着站在她面前的赛塔，‘否则，鬼族第一个就是消灭你们、尤其是你，我会亲手毁了光神的侍眼；当你的眼珠塞在玻璃瓶漂浮在水中时候，想必会是送给光神最好的摆饰礼物。’

The ghost king issued a wild laughter, then she ferociously glared at Restua, who was standing in front of her, “Otherwise, the first one that the Ghost Tribe will destroy will be you guys. Especially you. I will personally destroy the Cat Eye of the Light God; when your eyes are stuffed inside a glass bottle and floating in the water, it’s presumably the best decorative gift that could be given to the Light God.

一封相当大的战帖，而且整个就是冲着赛塔而来。

A considerable huge challenge letter, and it’s also completely directed at Restua.

「如果办得到就来吧，我们并不像鬼族那般容易击垮。」微微动怒的赛塔也回以相当呛的答案。

“If you can do it, then come on. We’re not as easily defeated as the Ghost Tribe.” Slightly angered, Restua also returned a rather strong answer.

‘等着瞧吧。’只留下了最后一句话后，比申恶鬼王的形体缓缓的变淡，像是被风吹散一般很快就消失不见了。

“We’ll wait and see.” Only leaving these last words, Evil Ghost King Bishen’s body slowly faded away, just as if she was being dispersed by the wind and very quickly disappeared soon after.

这样就结束了？

It ended just like this?

是不是太容易了一点？

Isn’t it a little too easy?

我看见赛塔呼了口气，甩头走出结界。几乎也是在同时，维持着结界的黑袍们将结界给撤除。

I saw Restua letting out a breath, shaking his head and leaving the barrier. Just almost at the same time, the black robes, who were maintaining the barrier, also removed the barrier.

这样应该算是危机完毕了吗？

This way, it should mean that the crisis is finally over?

底下一恢复平静之后，我立刻拔腿就往楼下跑。

After the bottom returned to its calmness, I immediately ran downstairs.

出了黑馆大门之后，负伤的几个人身边已经出现了第二批来援的医疗班，正在各自的接受治疗；附近还有情报班正在针对刚刚的状况开始收xx料。

After leaving the Black Dorm's entrance, the second batch of helpers, the medical team appeared beside the few people, who were hurt, were each receiving medical treatment. Nearby, there's also the intelligence team, who were acting against the situation just now and were starting to collect XX material.

我左右看了一下，来源的辅助袍级中几乎没有认识的人，而且数量也不多。

I looked about, within the assisting robe levels who came to help, there were almost no one whom I recognize, and the numbers weren't much either.

这就表示其实刚刚的状况还不到最高警戒的地步吗？

This also meant that in fact, the situation just now still wasn't at the highest level of alert?

「漾~~」五色鸡头一看见我下来，立刻很兴奋的跑过来，「看到没有看到没有！我的鹰狮样子够帅吧！」他用血淋淋的手一把拍在我的肩膀上，留下某种好像命案现场死者身边都会出现的那种血手印。

"Yang~~" The five-coloured rooster head saw me coming down, and immediately very happily ran over here, "Did you see that, did you see that!? My griffin look is cool right!?" He used a bloody hand and smacked it on my shoulder, leaving that kind of blood handprint that would always appear beside the dead victim in a crime scene.

原来那个东西叫鹰狮。我有一秒直接脑袋自动联机到电玩里面的另外一种东西，看起来不是很像，「喔，很帅。」四处搜索着，没看见学长跟夏碎学长两个人。

So that's actually called as a griffin. There was a second where my mind was automatically connected to another kind of thing in a video game, and they didn't look too similar, "Oh, really cool." Taking a look around, I didn't see XueZhang or Gasai XueZhang.

刚刚不是还在楼下吗？

Weren't they just downstairs not too long ago?

我迈开脚步想往四周找一下，兰德尔学长、刚认识的戴洛他们都还在接受治疗，但是就是没有看见学长他们，就连小亭也不在。

I took a step and wanted to look about. Randall XueZhang and Dailuo, whom I just knew, and the others were still receiving treatment, but I just didn't see XueZhang and the others, and even Xiao Ting wasn't here.

「喂喂，你讲的非常没有诚意，重新讲一次。」五色鸡头搭在我背后，直接拖住我的脚步。

"Wei wei, you said that in such an insincere way. Say that again." The five-coloured rooster head rested his arm on my back, directly stopping my steps.

「你先去治伤啦，等等再说。」不晓得为什么，我总觉得刚刚那些幻觉最好是先告诉学长他们。

"You should go and get your treatment first, we'll talk later." I don't know why, I kept feeling that it'd be better to tell XueZhang and the others about those illusions from just now.

直觉就是如此，他们绝对有一定的关联。

My intuition was telling me this, they definitely had some kind of relevance.

「你如果要找学长他们的话，刚刚我有看见他们好像用移送阵去医疗班的总部样子。」五色鸡头还趴在我肩上，完全无视于把手上的脏血什么弄在我身上的这个事实，懒洋洋的说，「我看见有人跑过来跟他们说一下话，随后就离开了。」

"If you're looking for XueZhang and the others, just now I saw that they seemed to have used a teleportation array to go to the medical team's headquarters." The five-coloured rooster head was still leaning on my shoulder, completely ignoring the fact that his hand was leaving dirty blood marks on my body, as he lazily said, "I saw someone running over towards them and talking to them for a while, and then they left straight after."

「医疗班的总部？」先浮现在我脑袋中的是那个保健室。不对，那个地方怎么看都不太像是总部，因为太小了不像是会有很多医疗班聚集的地方，「你知道在哪边吗？」我的眼皮突然跳了跳，感觉上不太对劲。

"The Medical Team's headquarters?" The first thing that appeared in my mind was that health care center. That's not right, no matter how I looked at that place, it didn't seem like the headquarters, because it's too small and didn't seemed like there were many Medical Team members gathering there either, "Do you know where it is?" My eyelid suddenly twitched, I felt that something was not right.

「知道啊，要去吗？」五色鸡头蹦到我面前来，很乐的说，「我老哥每天都在那边出入，当然我也知道要怎么去。」他瞄了一下正在帮忙医疗班的九澜，笑得非常不怀好意。

"Yeah, do you want to go there?" The five-coloured rooster head bounced right in front of me, and very happily said, "My LaoGe* is always going in and out of that place. Of course I know how to go there." He glanced at Julian who was helping the Medical Team, and was smiling with very ill intention.

[T/N: LaoGe(老哥): Older brother]

「我找学长有事。」直觉就是很急，总觉得不赶快讲一讲，等等除了那个人的脸之外，其它的也会全部忘光光。

"I'm looking for XueZhang because of some matter." My intuition was very urgent, I kept feeling that if I don't hurry up and say it, other than the person's face, I'll completely forget everything later.

「有什么事情我可不可以先知道？你要晓得拜托人需要付出代价的，尤其是当你真的很着急的时候更要好好全盘托出。」看起来突然出现奸商样子的五色鸡头很快的斤斤计较了起来。

"What's the matter, can you let me know first? You should know that, when asking someone for a favor, you'll need to pay the price. Especially when you're really anxious, it'd be better if you come clean." The five-coloured rooster head, whose expression was suddenly similar to an unscrupulous businessman, very quickly became very calculative.

就在我很想一巴掌往他脑袋敲叫他不要玩的时候，颈后突然出现阴森森的凉风，「我也要过去……」

Just as I wanted to give him a slap on his head and tell him to stop fooling around, an eerie cold wind suddenly appeared behind my neck, "I'm also planning to go over there..."

「哇！」我吓了一大跳，马上回头往后退好几步。

"Waaa!" I had a huge fright, and immediately turned around and took several steps back.

不知道什么时候摸到我后面而且显然还偷听了好一会儿对话的黑色眼镜仙人掌环着手，阴森的笑了两声，「我要回医疗班所属的分析部，那里出事了。」

I don't know when he arrived behind me and very clearly, he had also been covertly hearing our conversation for quite some time already. The glasses wearing black cactus folded his arms, and eerily laughed twice, "I want to go back to the Medical Team's Analysis Department. Something happened there."

出事？

Something happened?

我愣了愣，不晓得他在指什么。出事的应该是黑馆吧？

I was stunned, I didn't know what he meant. It should be the Black Dorm that had something happened, right?

「刚刚接到传讯，鬼王第一高手安地尔闯进分析部，抢走了里面保存的石棺。」若有似无的看了我一眼，九澜这样说着，「湖之镇那时候发现的石棺，你们应该都记得吧。」

"Just received a message that I should head over there. The ghost king's first expert, Andellar broke into the Analysis Department, and stole the sarcophagus that was stored inside." Seemingly to be looking at me, Julian said so, "The sarcophagus that we found at Lake Town, you guys should remember that, right?"

湖之镇？

Lake Town?

对了，我想起来了，在湖之镇最后那边时候的确起出一个棺材，但是因为后来伊多的事情让我震惊到，我就遗忘有那东西的存在了。

That's right, I remembered it now. At the end at Lake Town, we did indeed dig out a coffin, but at the end due to the matter with Yido causing me to be in shock, I just forgot about the existence of that thing.

话说回来，原来那个棺材被医疗班收走了是吗？

That said, so that coffin was actually taken away by the Medical Team?

等等……所以安地尔抢走的湖之镇石棺不就是……

Wait a minute... so the sarcophagus from Lake Town that Andellar stole was...

我抬头看了九澜，他点了点头。

I lifted my head to look at Julian, and he nodded.

这就是安地尔的目的吗？

So this was Andellar's target?

「医疗班不在学院内，现在我要转移过去，你们两位请好好站着不要乱动。」不多说其它废话，九澜弹动了手指，我们脚下马上出现了深蓝色的光阵。

"The Medical Team isn't located in the school, and I'll be teleporting over there, so the both of you

better stand still and not simply move about.” Not saying much nonsense, Julian snapped his fingers, and a dark blue light array immediately appeared beneath us.

四周的景色慢慢的模糊起来。

The surrounding landscape slowly became blurred.

「漾~~你觉得现在的我比较帅还是鹰狮比较帅？」

“Yang~~ do you feel the me now or my Griffin-look is cooler?”

「都帅啦。」

“Both are as cool.”

在转移之前，我跟五色鸡头的对话就这样告一段落。

Before teleporting, my conversation with the five-coloured rooster head ended there.

接着，很快出现在我们面前的是一座塔，一座通体雪白的高塔，塔边有着几处的玻璃窗装饰，不知道为什么下面还种了椰子树和铺了白色砂砾地面，有一瞬间让我听见了某南方小岛的海潮声。白塔上有一个大型图腾，跟学长黑袍上的徽章图腾一样，都是隶属公会的记号。

Then, very quickly appearing in front of us was a tower, an entirely snowy white tower, and at the side of the tower were a few glass window decorations. I don't know why at the bottom, coconut trees were planted there and the ground was paved with white gravel, and there's a moment where I could hear the sound of the tide of a certain southern island. On top of the white tower was a huge totem, similar to the badge totem on XueZhang's black robe, which was the sign of being under the Guild.

「门口在这边。」领路的黑色仙人掌招招手，带我们靠近白塔。塔前有个大型的玻璃圆弧大门，他走近之后停在门口，玻璃神奇的自动往下降让出了路。

“The entrance is over here.” The black cactus, who led the way, beckoned to us, taking us closer to the white tower. The front of the tower was a huge glass arc door. After nearing the tower, he stopped at the door, and the glass magically went down letting out a path.

与外面不同，一进到白塔之后，我们看见的是个挑高的大厅。

Different from the outside, as soon as we entered the white tower, what we saw was a high-ceilinged hall.

眼前，大厅像是被攻击过一般四周都有破损，几个穿着蓝袍的人快速的来去，像是在整顿一片狼籍一般，「九澜先生。」一名抱着破一半花瓶碎片的蓝袍一见到黑色仙人掌进门就连忙走过来打招呼，「提尔先生在分析部门等您。」

In front of us, the hall seemed like it had been attacked as the surrounding was damaged. Several people, who were wearing blue robes, were rapidly running about, just as if they were trying to reorganize the piece of mess, “Mr. Julian.” One of the blue robes, who was holding onto to the pieces of half of a vase, saw the black cactus entering and hurriedly came over and greeted him, “Mr. Tyre is waiting for you at the Analysis Department.”

「知道了。」黑色仙人掌的步伐变快，我只好小跑步的跟在他后面，五色鸡头则是在大后方悠哉悠哉的慢慢逛，几秒钟之后被一个蓝袍看见满身伤后拖走，就这样消失不见了。

“Alright.” The black cactus’ pace became faster, and I could only run in small steps following behind him. The five-coloured rooster head was leisurely strolling behind, and after a few seconds, he was seen to be injured all over his whole body by a blue robe and was then dragged away, and just like this he disappeared.

走到塔内最深处之后，出现在我们面前的是一个板，黑色仙人掌踏上八角型的石板，朝我招手，我立即也跟着跳上去，脚一站稳之后石板自己缓缓的往上升去。

After entering the deepest part of the tower, the thing that appeared in front of us was a slab. The black cactus stepped on the octagonal stone slab, beckoning to me. I immediately followed and jumped on it, and after steadying myself, the slab automatically and slowly moved up.

「医疗班的分析部你应该有听过其它人说，主要是分析各式各样的东西，包括重建等等。就你们这个世界来讲，还夹杂了科学等部份。」环着手，黑色仙人掌这样告诉我，这个部份与情报班来往相当密切，与医疗部门有点不同。」

“You should have heard others mentioning the Medical Team’s Analysis Department before. Its main purpose is to analyze the wide varieties of things, including reconstruction and so on. For example, just like in your world, it’s also mixed with the science portion.” Folding his arms, the black cactus said to me, “This department and the Intelligence team are quite closely related, and it’s a little different from the Healing Department.”

我大概知道他的意思，反正就有点像是科学还是鉴识那方面的部门就是了？

I probably know what he meant, anyway, it’s just a little like the science or forensic department, right?

石版在一处通道前停下来。

The slab stopped in front of a channel.

一止住，九澜又是快步往前走，不过这次很快就到达目的地了。出现在我们前方的是个跟刚刚大门相同的玻璃门，也是一样自动往下收去让开道路。

As soon as it stopped, Julian was once again walking forward rapidly, but this time we very quickly reached the destination. Appearing in front of us, was a similar glass door just like the one before, and similarly it automatically went down, letting out a path.

一通过玻璃门之后，四周的空间猛然拓展开来。

As soon as I passed through the glass door, the surrounding space suddenly expanded.

空气中飘浮着透明的圆球，大约手掌大，像是气泡一样到处飘浮着。

Transparent round spheres were floating in the air, about the size of a palm, just like bubbles as they floated around.

「九澜，这边。」已经在室内的夏碎学长朝我们两人招手，他所站的地方同样有被破坏过的痕迹，到处都有摔碎的玻璃与一些我看不出来是什么东西的东西，「褚？你也跟来了？」他看见我的那一秒似乎有些讶异，不过很快就掩饰掉。

“Julian, over here.” Gasai XueZhang, who was already inside, beckoned to the both of us, and the place

he was standing at similarly had the marks of being damaged, and the surroundings were filled with shattered glass and some things that I couldn't make out what it was, "Chu? You came too?" The second he saw me, he seemed like he was rather shocked, but he very quickly concealed it.

「呃……我找学长。」

"Uh... I'm looking for XueZhang."

不用两秒，我马上就找到我要找的人，因为他就站在夏碎学长的后面，「有什么事？」走上前，学长眯着眼睛看了我一会儿。

In less than two seconds, I immediately found the person I'm looking for, because he was just standing behind Gasai XueZhang, "What's the matter?" Stepping forward, XueZhang narrowed his eyes as he looked at me.

「就……你们先处理你们的事情吧。」我看见还有辅长跟一些不认识的人也在，不好意思直接在这边讲幻觉的事情，等等被人家说我在浪费时间就糗了。还是等他们先讨论完比较好。

"It's... you guys can deal with your matters first." I saw there's also the assistant and a few people whom I don't know, so I was embarrassed to directly talk about the matter regarding my illusions. Later other people would say that I'm wasting time and that would be embarrassing. I think it's better to wait for them to finish their discussion first.

学长又看了一眼，没说什么，「你等一下，很快就好。」

XueZhang glanced at me again, and didn't say anything, "Wait for a while, we'll finish this very soon."

似乎是等九澜到达，几个人马上无视于我的存在开始用另外一种语言讨论。片刻放空的我四周看了一下，也没有什么地方好逛的，除了一大片空间之外就是那堆用意不明的透明飘浮球，什么可以打发时间的景点都没有。

Seemed like they were waiting for Julian to arrive, the few people immediately disregarded my existence and started using another kind of language to discuss. I, who was free at the moment, looked at the surrounding, and there weren't much place to stroll around. Other than the huge piece of empty space, it's that pile of transparent floating spheres that I don't know what's it used for. There's no other attractions left for me to pass my time.

差不多五分钟之后，辅长跟那几个不认识的蓝袍又匆匆的走掉了，感觉上好像是发生什么不得了的事情一般。

After about five minutes, the assistant and the few blue robes whom I don't know hurriedly left, felt as if something really big happened.

我记得来之前他们有说过在湖之镇发现的石棺被偷了，难不成那个东西其实很重要吗？

I remembered before I came, they said that the sarcophagus that was found at Lake Town was stolen. It can't be that thing was in fact very important?

「褚，你刚刚要找我讲什么幻觉的事情？」讨论的人走掉之后，室内一下子就剩下我们几个人，学长转过头劈头就问。

"Chu, you were earlier looking for me to discuss about the matter regarding the whatever

hallucination?” After the people, who came to discuss, had left, the interior of the room only had the few of us left, and XueZhang turned around and asked.

呃……现在突然问我我也不知道从何讲起……

Uhh... Now that you suddenly asked me, I also don't know where I should start...

「挑简单的讲。」没好气的瞪了我一眼，学长哼了一声。

“Start from the simple ones.” Snappily glaring at me, XueZhang snorted once.

「就是刚刚在五楼的时候……」我把刚刚那些奇怪的片段大概描述了一遍，其实除了银发的那个人忘记面孔之外，其余的倒是都记得很清楚。

“It's just now when I was at fifth floor...” I described those strange fragments from just now. In fact, other than the silver hair person whose face I'd forgotten, I clearly remembered the rest.

讲完片刻之后，九澜、夏碎和学长相互看了一会儿，三个人的表情都像是某种结论的样子，「你说一个男人跟一个女人是吗？」红色的眼睛看着我，十分凝重。

Shortly after I finished, Julian, Gasai and XueZhang looked at one another for a while. The three people had an expression of reaching some kind of conclusion, “You're saying a man and a woman, right?” Red eyes looked at me, very imposing.

「嗯，对啊。」就算我看错，听见的声音应该也没听错才对。

“Nn, that's right.” Even if I might have seen wrongly, but listening to their voices, I shouldn't be mistaken.

载着眼镜的黑色仙人掌伸出手，旁边立即飘来一粒气泡球在他手上，「褚冥漾，你拿着这玩意再把你的幻觉重新想一次。」

Holding onto his glasses, the black cactus lifted his hand, and from the side, a bubble sphere immediately floated over to the top of his hand, “Chu Ming Yang, hold onto this thing and once again describe your illusion.”

「耶？」我愣愣的伸出手，那颗飘浮气泡马上飘过来浮在我掌心。

“Yeah?” I was stunned as I stretched out my hands, and that floating bubble immediately floated over on top of my palms.

这个东西要握住吗？

Do I need to grab onto this thing?

「握下去你会看见它直接碎掉，这样就可以了。」学长站在旁边，冷眼看着我。

“If you grab onto it, it'll be shattered. This is enough.” XueZhang stood at my side, coldly looking at me.

我又没用过这东西……看着飘浮在掌心上的球，我闭上眼睛，学习电视上看过的片段开始在黑暗中冥想。

It's not like I'd used this thing before... looking at the sphere that was floating above my palms, I closed my eyes, and copied the part that I'd seen on the television and started to meditate in the dark.

「眼睛不用闭起来，你要确定画面对不对。」啪的声，学长直接在我脑后甩巴掌，马上就把我的眼睛给打开。

“You don’t need to close your eyes. You need to confirm if the picture is correct.” With a “bam” sound, XueZhang directly gave me a smack behind my head, immediately causing my eyes to open.

有那么一秒眼前出现黑光，我甩甩头，「什么画面……」才刚想问的时候，就看见所有人都微微抬头直视前方。我跟着看过去，看见了手上的球发出微弱的光线，在墙面上倒映出像是画面般的东西，有点模糊，可是确实出现了我看见幻觉中的那个男人不清晰的身影。

There was a second where a black light appeared in front of me, and I shook my head, “What picture...” Just as I wanted to ask, I saw everyone slightly lifting their heads and staring at the front. I followed suit and looked over there, and saw on my hand, the sphere was issuing a faint line of light, and something that was like a picture was reflected on the wall, a little blur, but that man’s unclear figure from my illusion truly appeared.

原来这东西是脑袋投影机！

So this thing is actually a mind projector!

真神！

So godly!

画面动的很快，也出现了那个女人模糊的影子，声音锐利的让我的脑袋又开始发痛起来，画面最后是那个银发的人，可能是因为我忘记的关系，画面上那个人的脸也是一片模糊，怎样都看不出来五官的样子。

The picture moved very quickly, and that woman’s vague figure also appeared, her voice was sharp causing my head to start hurting again. In the last picture, it’s that silver hair person, and probably because I don’t remember it, on the picture, that person’s face was a blur, and no matter what I couldn’t make out the facial features.

投影的画面很快，不到一分钟就已经结束了。

The pictures of the projection were very quick, and it’s over in less than a minute.

停止之后，我低头，看见飘浮的球出现了一丝奇异的蓝色，接着缓缓的飘回了戴着眼镜的黑色仙人掌张开的手上。

After it stopped, I lowered my head, looking at the floating sphere, where a strange glimmer of blue appeared, and then it slowly floated back to the glasses wearing black cactus’ open hand.

所有的人都看着我。

Everyone looked at me.

下意识的，我倒退了一步。

Subconsciously, I took a step back.

<< To be continued>>